
 

Zápis II. schůze SIMS v akademickém roce 2024/2025 
ze dne 18. listopadu 2024 

 
Předsedající: Jaroslav Bartůšek 
Přítomni: Jakub Talaš, Matouš Hojný, Tereza Martínková, Monika Paríšková, Jiří 
Hrašan, Matěj Brablec, Terezie Třeštíková, Jaroslav Bartůšek, Tereza Ražná, Matouš 
Honeš, Natálie Kroupová, Matěj Lucovič, Jan Pěkný, Dita Krutilová, Vít Šefl 
Čestní členové přítomni: Agáta Kalkusová, Natálie Jančíková, Jakub Jiří Ferda, Pavel 
Buchta, Lukáš Filip  
Přítomni opožděně: Richard Růžička, Matyáš Diestler 
Omluveni: A. Smržová, D. Paál, K. Matejková, D. Rostykusová, Karel Žatecký, Tomáš 
Kout 
Neomluveni: Markéta Frýzková, Pavel Franěk 

Začátek jednání  19:01 

Bod I Informace z vedení IMS 

 

▪ Na sekretariátu IMS končí k 31. 1. 2025 J. Tomečková a B. 

Navrátilová. I. Hönigerová přejde na vznikající pozici 

projektové manažerky. Na sekretariát IMS budou přijaty 

dvě nové referentky studijní agendy místo J. Tomečkové a I. 

Hönigerové. Dále bude přijata nová projektová manažerka 

místo B. Navrátilové.  

▪ Na pozici zástupce vedoucí KRVS pro Balkán nastoupil od 

1. listopadu dr. O. Žíla.  

▪ Připravuje se nová vyhláška k zadávání bakalářských prací 

s drobnou úpravou týkající se odevzdávání projektů, které 

budou zadávány do Moodle pouze jako součást plnění 

studijní povinnosti v rámci předmětu JTB022 Ročníková 

práce.  

Bod II Informace z akademického senátu FSV 

 ▪ Nic podstatného. 

Bod III Volby do Akademického senátu FSV 

 

▪ Za studentskou kurii nominováno celkem 18 kandidátů (15 

za akademickou). 

▪ Za IMS kandidují: dr. P. Szobi, N. Jančíková, M. Honeš, J. 

Bartůšek. 



▪ Volby započnou 26. listopadu 2024 v 9:00 a skončí 28. 

listopadu 2024 v 9:00. 

▪ Členové SIMS byli vyzváni k zapojení se do předvolení 

kampaně. 

▪ M. Honeš upozornil, že „malého senátu“ do AS FSV 

proběhnou současně s volbami do „velkého senátu“ – velmi 

komplikovaná situace. 

▪ PR tým byl požádán nasdílet informace o volbách na 

„storíčka“. 

▪ M. Honeš dodá (do středy 20.11.) propagační materiál a 

prosí o to je „postovat“ každý den. 

▪ Materiály co je to AS  

▪ N. Jančíková zdůraznila, že kandidáti IMS budou kandidovat 

v koalici „JinoNICE“, celkem se bude volit 10 studentských 

senátorů, přičemž nevýhodou je, že IKSŽ vede v počtech 

studentů a tím pádem i voličů a proto je důležité volit. 

▪ Každý volič má 5 kroužků a cílem koalice je hlasy 

distribuovat mezi 3 kandidáty IMS a dalšími 2 kandidáty 

koalice).  

▪ Musíme si to vyklikat 

▪ Využít návod z minula  

▪ J. Talaš upozornil, že nejefektivnější je jít osobně 

propagovat volby na jednotlivé semináře a přednášky.  

▪ J. Talaš uvědomí o koalici FSV Circle a J. Bartůšek 

poprosí koordinátorku IMS pro anglo-jazyčné 

programy P. Baštovou o připomenutí voleb mezi 

anglofonními studenty. 

▪ Kampaň má nicméně svá pravidla a kandidáti IMS se nesmí 

propagovat jako kandidáti SIMS nebo FSV Circle. Jde spíše o 

to upozornit, že volby jsou. 

▪ J. J. Ferda připomněl, že propagace voleb by se měla týkat 

i distančních studentů.  

Bod IV „Erasmus Experience-Sharing” 

 

▪ J. Bartůšek SIMS předal informace od koordinátorky 

projektu A. Smržové. Dokument vychází z průzkumu mezi 

studenty a je koncipován tak, aby garant oboru byl poslední 

instancí, na kterou se student obrací.  

▪ P. Buchta zdůraznil, že projekt má dva cíle: 

o dokument (v současné době v připomínkovacím 

řízení) 

o edukativní workshop, který proběhne ve druhém 

prosincovém týdnu. 



▪ S vedením IMS bude diskutováno zřízení delegovaného 

emailu pro dotazy studentů vyjíždějících na Erasmus  

▪ J. Bartůšek bude hledat možnosti publikování 

instruktážního videa Š. Vaňka – záležitost by měla být 

vyřešena do 26. listopadu. 

Bod V Personální změny v administrování SIMS emailové schránky 

 
▪ Od M. Hojného agendu přebírá A. Abrhámová a T. 

Martínková. 

Bod VI Fungování PR sekce  

 

● M. Lucovič zdůraznil, že je třeba soustavně sledovat 

Discord, že „sdílet denně“ znamená každý den a že je třeba 

zcela eliminovat gramatické nedostatky. 

o SIMS děkujeme N. Kroupové za pohotové řešení 

krizové situace v PR.  

o Cílem je zlepšit oboustrannou komunikaci, možná ad 

hoc znovu polopaticky vysvětlit, jak PR funguje. 

● T. Třeštíková PR sekci poprosila o dvojjazyčné příspěvky, 

současně informovala o vzniku Whatsappového kanálu pro 

studenty anglo-jazyčných programů, který přepravuje jejich 

koordinátorka P. Baštová. 

o J. J. Ferda nabídl kapacitu vyhotovovat překlady 

příspěvků.  

● M. Lucovič apeloval na to, označovat konkrétní osoby 
v rámci příspěvků na FB. 

Bod VII Reflexe proběhlých akcí 

 

Debata s prof. Faganem  
▪ Jakoukoliv potenciálně konfliktní akci je doporučeno hlásit 

paní Mandové (ta jí případně postoupí bezpečnostnímu 

odboru RUK)  

▪ SIMS poděkoval T. Ražné, R. Růžičkovi a P. Buchtovi za 

přípravu akce a včasné nastavení transparentních pravidel 

a přípravu debaty.  

▪ T. Ražná shrnula, že  i přes problematičnost byla akce 

přínosná a jedná se o dobrou zkušenost 

▪ Z následné debaty vyplynulo: 

o Kladná zkušenost s pokládáním otázek anonymně a 

online skrze Mentimeter; 



o Osvědčilo se pokračovat v debatě, i když je cílem 

skupiny jejích posluchačů jí přerušit;  

o Oceněn přístup děkana T. Karáska a oficiální 

vyjádření FSV;  

o Pořádání kontroverzních akcí má smysl; 

o Osvědčilo se nereagovat na nenávistné komentáře 

na sociálních sítích. 

▪ Otázkou zůstává, zda přístup na podobné akce 

omezovat. 

▪ Vždy je klíčové: respektovat vyjádření fakulty, zbytečně 

nerozdmýchávat debatu a neřešit nic „na vlastní pěst“.  

 

Hallobeer  
▪ V obecné rovině se akce vydařila. 

▪ Pro příště je nicméně třeba: 

o zdokonalit fotokoutek; 

o vyřešit salonek s pohovkami; 

o omezit kouření před vchodem, resp. vytvářející se 

skupinky.  

 

Podzimní SIMS divadlo  
● Celkově super a bez problémů. 

● SIMS poděkoval za organizaci V. Šeflovi a T. Ražné.  

● Doporučení se s jakýmikoliv dalšími podněty na návštěvu 
divadla obracet na V. Šefla.  

 

17. listopad  
● Bez problémů, oceněna hojná účast. 

● Pro příště je třeba: 

o Ověřit si, že SIMS bude mít (pokud to bude možné) 

vlastní stánek; 

o Připravit nový obecný kvíz a rovněž kvíz pro děti.  

 

Setkání s Tibetskými disidenty  
● Určitým nedostatkem malý prostor. 

● Zpočátku relativně chaotické, z části kvůli hostům, nestihl 

se čaj. 

● Z diskuze vyplynulo několik otázek: 

o Jak řešit moderování a „odjíždění“ hostů od tématu?  

o Jak s prostory?  

o Ověřit, jak jsme smluvně zavázáni s Hybernskou a 

kolik akcí je tam třeba zorganizovat za semestr?  

 

Bod VIII Diskuze plánovaných akcí 



 

Jinosnídaně bude 26. listopadu od 9:00. 
▪ Sraz v 8:00 . 

▪ Třeba řádně zpropagovat. 

▪ Vytvořena tabulka na připravované pokrmy a pomoc 

s organizací. 

▪ Důležité schovávat účtenky (na akci bylo od AS FSV 

schválen příspěvek 3 500 Kč). 

▪ Atmosféra bude pokreslena hudebním doprovodem. 

▪ Třeba obstarat várnici – napsat PK nebo Miroslava (J. 

Talaš).  

 

IMSIES Ples  
● 20. února 2025, Paspův sál na Smíchově.  

● Nahlašování dobrovolníků s organizací u M. Němcové. 

● AfterParty v Blázinci 2.  
● Podrobnější informace v příslušném vlákně na discordu.  

 

Balkan CrossOver  
● 2. prosince od 19:10 na FF UK . 

● Grafika na sociální sítě již vytvořena.  

● Moderátoři: prof. Kateřina Králová (agenda: Řecko, 

Bulharsko) a Jakub Novosad (organizátor).  

● Z příspěvku AS FSV a rozpočtu SIMS budou nakoupeny 

burky – Piteria Vršovice (20 burků a 20 syrnic). 

● Je třeba informovat akademický senát o změně v náplni 

akce.  

 

Debata o maďarské menšině v Rumunsku  
● Matěj Brablec je garantem, s podporou Akademických 

záležitostí. 

● Úkoly: 

o Udělat vlákno na discordu; 

o Pozvat prof. Kociána; 

o Určitě datum; 

o Zajistit účast posluchačů předmětu dr. Irmanové; 

o Zajistit Hybernskou.  

 

Lyžák  
● Plánován na poslední týden zkouškového (10.–16. 2. 2025). 

● V současné době kontaktovány chaty a poptávány nabídky. 

o Prosí o pomoc s organizací – dobrovolníci Matyáš 

Diestler, Richard Růžička a Adéla Abrhámová. 
● Hledány prostory pro 30–40 lidí. 

 

Board Games Night  
● 21. listopadu v 18:00.  

● Propagace běží. 

● J. Talaš donese hry. 



● Za SIMS se na organizaci podílí Terezie Třeštíková, Matyáš 

Diestler, Jiří Hrešan, Dita Krutilová. 

 

Karaoke night  
● 5. prosince 2024 v Blázinci. 

● Akce s FSV Circlem – vše připraveno, není třeba dále řešit.  

 

FSV pětiboj – fotbálek  
● 27. listopadu 2024. 

● Za IMS 3 týmy z 5, smíšené páry. 
● Zpropagováno.  

 

 

Zájezd do Vídně s dr. Velkem  
● Akce plánovaná na LS. 

● Další informace v tuto chvíli nejsou.  
● J. Talaš bude přípravu akce dále komunikovat s AZ. 

 

Vánoční party 
● 11. prosince 2024 v Blázinci od cca 20:00.  

● Za tombolu zodpovědný Matouš Honeš.  

● Zajištěny akční drinky. 

● Výzdoba a šatní lístky na tombolu uschovány v Jinonicích. 

● V nejbližších dnech budou komunikovány prosby o pomoc, 

bude vytvořena tabulka na směny. 

● Bude vytvořena tabulka na ceny do tomboly (M. Honeš a A. 

Abrhamová).  

● Návrh oslovit RedBull. 

 

 

IMS Bruslení  
● V úvahu připadají termíny v rozmezí 16.–20. prosince.  

● Jakub Talaš kontaktuje FSV Circle s nabídkou spolupráce.  

● Matyáš Diestler, Adéla Abrhámová, Pavel Buchta 
zodpovědní za organizaci akce.  

Bod IX Návrhy na akce  

 

Networking na Hybernské  
● Zapotřebí „brainstorm“ sekcí AZ a SZ (datum předběžně 

někdy v LS, otázkou aktivita). 
● Do konce listopadu předběžný plán možného.  

Seznamovací kurz 2025 
● Místo zamluveno . 

● Organizační tým a prváci jako inkognito  

● Bude od čtvrtka do neděle, odjezd v cca 11:00. Den navíc 

může být využit např. pro výlet do okolí. 



● Doprava po vlastní ose.  

● Za organizaci zodpovědný Matěj Lucovič.  

Studentská oslava 30 let IMS  
● Kombinovat s Back To School Party.  
● Vize party v garážích.  

Bod X hRůzné  

 

▪ Urychleně třeba vyřešit debatu o maďarské menšině 

v Rumunsku. 

▪ Zaznamenána poptávka po „malém“ merchi. 

o M. Honeš zodpovědný za zjištění možností a 

kalkulaci eventuálních nákladů. 

▪ Velký merch rozmyslet do příště. 

▪ Připomenuty oslavy 30 výročí IMS . 

▪ Distkutována mezispolková komunikace. 

o J. Talaš vyjádřil poptával dalšího člena týmu. 

o Zájem deklarovali Jiří Hrešan a Terezie Třeštíková. 

o Nejbližší akcí 24.11. schůzka s děkanem FSV. 

▪ Přístupy do spolkové místnosti 

o Předsednictvo, koordinátoři, někdo z prváku  

o Jaroslav Bartůšek, Tereza Ražná, Pavel Buchta, 

Matouš Hojný, Matouš Honeš, Adéla Smržová, 

Terezie Třeštíková, Jakub Talaš, Jakub Jiří Ferda, 

Matěj Lucovič 

o Lze si rezervovat ale nebudeme to používat.  

▪ Tisk propagačních materiálů. 

o Všechny propagační materiály nutné tisknout přes 

ON Tisk, přístup do objednávkového systému má 

Pavel Buchta a Tereza Ražná. 

▪ Kalendář SIMS. 

o Všichni členové SIMS mají přístup přes univerzitní 

mail. 

o Povolení editovat mají koordinátoři a předsednictvo. 

o Apelováno na včasné přidávání nových akcí. 

▪ Jmenování nových čestných členů. 

o Možnost flexibilně rozšiřovat řady SIMS. 

o Vzhledem k nejednoznačnosti stanov určen 

následující postup: nominace možné přes discord, po 

schválení většinou přítomných členů schůze 

předseda SIMS kandidáta jmenuje.  

o Mikuláš Valerian Romancov nominován Matoušem 

Honešem a následně schválen většinou přítomných 

členů. 



o Matteo di Pietro nominován Terezou Martinkovou a 

následně schválen většinou přítomných členů. 

o Natálie Jančíková nominována Jaroslavem 

Bartůškem a následně schválena většinou 

přítomných členů.  

Konec jednání 
 

21:56 

 
Zápis vyhotovila: Terezie Třeštíková  
Zápis zkontroloval Jaroslav Bartůšek  

 
Ověřeno dne 28. listopadu 2024  

 
 


